

祂坐著為王

He Sits Enthroned

## 約伯記 Job 23:3-5

惟願我能知道在那裡可以尋見 神、能到他的臺前。我就在他面前將我的案件陳明、滿口辯白。我必知道他回答我的言語、明白他向我所說的話。

Oh that I knew where I might find him! that I might come even to his seat! I would order my cause before him, and fill my mouth with arguments. I would know the words which he would answer me, and understand what he would say unto me.

**以賽亞書 Isaiah 57:1**

**義人死亡、無人放在心上。虔誠人被收去、無人思念。這義人被收去是免了將來的禍患。**

○

**The righteous perisheth, and no man layeth it to heart:  
and merciful men are taken away, none considering  
that the righteous is taken away from the evil to come.**

## 列王記上 1 Kings 14:11-13

凡屬耶羅波安的人、死在城中的、必被狗喫、死在田野的、必被空中的鳥喫。這是耶和華說的。所以你起身回家去罷。你的腳一進城、你兒子就必死了。以色列眾人必為他哀哭、將他葬埋。凡屬耶羅波安的人、惟有他得入墳墓、因為在耶羅波安的家中、只有他向耶和華以色列的神、顯出善行。

11 The dogs shall eat whoever belongs to Jeroboam and dies in the city, and the birds of the air shall eat whoever dies in the field; for the Lord has spoken!” 12 Arise therefore, go to your own house. When your feet enter the city, the child shall die. 13 And all Israel shall mourn for him and bury him, for he is the only one of Jeroboam who shall come to the grave, because in him there is found something good toward the Lord God of Israel in the house of Jeroboam.

## 哥林多後書 2 Corinthians 1:4-7

我們在一切患難中、他就安慰我們、叫我們能用 神所賜的安慰、去安慰那遭各樣患難的人。 我們既多受基督的苦楚、就靠基督多得安慰。 我們受患難呢、是為叫你們得安慰得拯救。 我們得安慰呢、也是為叫你們得安慰。 這安慰能叫你們忍受我們所受的那樣苦楚。 我們為你們所存的盼望是確定的。 因為知道你們既是同受苦楚、也必同得安慰。

4 who comforts us in all our tribulation, that we may be able to comfort those who are in any trouble, with the comfort with which we ourselves are comforted by God. 5 For as the sufferings of Christ abound in us, so our consolation also abounds through Christ. 6 Now if we are afflicted, it is for your consolation and salvation, which is effective for enduring the same sufferings which we also suffer. Or if we are comforted, it is for your consolation and salvation. 7 And our hope for you is steadfast, because we know that as you are partakers of the sufferings, so also you will partake of the consolation.

**約翰福音 John 13:7**

**耶穌回答說、我所作的、你如今不知道、後來必明白。**

**Jesus answered and said unto him, What I do thou knowest not now; but thou shalt know hereafter.**

**馬太福音 Matthew 11:6**

**凡不因我跌倒的、就有福了。**

**And blessed is he, whosoever shall not be offended in me.**



© 2005 QT Luong / terragalleria.com

#glac34163





**哥林多前書 1 Corinthians 15:19**

**我們若靠基督、只在今生有指望、就算比眾人更可憐。**

**19 If in this life only we have hope in Christ, we are of all men the most pitiable.**

## 詩篇 Psalm 29:10

洪水泛濫之時、耶和華坐著為王。耶和華坐著為王、直到永遠。

10 The LORD sat enthroned at the Flood,  
And the LORD sits as King forever.

## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love

## 羅馬書 Romans 8:14-15

因為凡被 神的靈引導的、都是 神的兒子。  
你們所受的不是奴僕的心、仍舊害怕。  
所受的乃是兒子的心、因此我們呼叫阿爸、父。

14 For as many as are led by the Spirit of God, these are sons of God. 15 For you did not receive the spirit of bondage again to fear, but you received the Spirit of adoption by whom we cry out, "Abba, Father."

**約翰一書 1 John 4:18**

**愛裡沒有懼怕。 愛既完全、就把懼怕除去。  
因為懼怕裡含著刑罰。 懼怕的人在愛裡未得  
完全。**

**18 There is no fear in love; but perfect love casts out  
fear, because fear involves torment. But he who fears  
has not been made perfect in love.**

## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任
- 對神話語與作為的認識

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love
- Know God's words and ways

## 詩篇 Psalm 95:9-10

那時你們的祖宗試我探我、並且觀看我的作為。四十年之久、我厭煩那世代、說、這是心裡迷糊的百姓、竟不曉得我的作為。

9

When your fathers tested Me;  
They tried Me, though they saw My work.

10

For forty years I was grieved with that generation,  
And said, 'It is a people who go astray in their hearts,  
And they do not know My ways.'



## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任
- 對神話語與作為的認識
- 認識自己的有限

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love
- Know God's words and ways
- Know your own limitations

## 哥林多前書 1 Corinthians 13:12

我們如今彷彿對著鏡子觀看、模糊不清。到那時、就要面對面了。我如今所知道的有限。到那時就全知道、如同主知道我一樣。

12 For now we see in a mirror, dimly, but then face to face. Now I know in part, but then I shall know just as I also am known.

## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任
- 對神話語與作為的認識
- 認識自己的有限
- 神永遠掌權

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love
- Know God's words and ways
- Know your own limitations
- God reigns forever

## 羅馬書 Romans 8:28

我們曉得萬事都互相效力、叫愛神的人得益處、就是按他旨意被召的人。

28 And we know that all things work together for good to those who love God, to those who are the called according to His purpose.

## 羅馬書 Romans 11:33-35

深哉、神豐富的智慧和知識。他的判斷、何其難測、他的蹤跡何其難尋、誰知道主的心、誰作過他的謀士呢、誰是先給了他、使他後來償還呢。

33 Oh, the depth of the riches both of the wisdom and knowledge of God! How unsearchable are His judgments and His ways past finding out!

34 “For who has known the mind of the Lord? Or who has become His counselor?”

35 “Or who has first given to Him And it shall be repaid to him?”

**帖撒羅尼迦前書 1 Thessalonians 5:16-18**  
**要常常喜樂. 不住的禱告. 凡事謝恩. 因為這是 神在基督耶穌裡向你們所定的旨意。**

**16 Rejoice always, 17 pray without ceasing, 18 in everything give thanks; for this is the will of God in Christ Jesus for you.**

## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任
- 對神話語與作為的認識
- 認識自己的有限
- 神永遠掌權
- 神不偏待人

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love
- Know God's words and ways
- Know your own limitations
- God reigns forever
- God is impartial

## 羅馬書 Romans 2:9-11

將患難、困苦、加給一切作惡的人、先是猶太人、後是希利尼人。卻將榮耀、尊貴、平安、加給一切行善的人、先是猶太人、後是希利尼人。因為 神不偏待人。

9 tribulation and anguish, on every soul of man who does evil, of the Jew first and also of the Greek; 10 but glory, honor, and peace to everyone who works what is good, to the Jew first and also to the Greek. 11 For there is no partiality with God.



## 如何在困惑中得勝

- 對神愛的信任
- 對神話語與作為的認識
- 認識自己的有限
- 神永遠掌權
- 神不偏待人

## How to overcome your confusion

- Trust in God's love
- Know God's words and ways
- Know your own limitations
- God reigns forever
- God is impartial